



### 本院成員發表講座教授就職演講 College Member Delivered Professorship Inaugural Lecture

本院成員法律學院鄔楓教授於2014年1月13日主持偉倫法律學講座教授就職演講，講題為「三十五年中國外商投資法——實況、趨勢與實例」。本院同仁謹致賀忱！

College member, Professor Lutz-Christian Wolff from the Faculty of Law talked on "35 Years of Chinese Foreign Investment Law - Facts, Trends and Stories" in his Inaugural Lecture of Wei Lun Professorship in Law on 13 January 2015. Our warmest congratulations to Professor Wolff!



### 書院新成員 New College Members

書院成員 College Member	學系 / 學院 Department / School
莊淑貞博士 Dr CHONG Shuk Ching	兒科學系 / 婦產科學系專業顧問 Clinical Professional Consultant, Department of Paediatrics / Department of Obstetrics and Gynaecology
黎永亮教授 Professor LAI Wing Leung	社會工作學系社會科學訪問教授 Visiting Professor of Social Science, Department of Social Work
謝南瑞教授 Professor SHIEH Nam Rueih	數學系訪問學人 Visiting Scholar, Department of Mathematics
譚志勇教授 Professor TAM Chi Yung Francis	地球系統科學課程助理教授 Assistant Professor, Earth System Science Programme, Faculty of Science
袁克海教授 Professor YUAN Kehai	心理學系訪問教授 Visiting Professor, Department of Psychology

### 2014至2015年度國際學術會議津貼計劃及訪問研究學人計劃 International Conference Grant & Resident Fellow Schemes 2014-2015

本院現已公開接受2014至2015年度國際學術會議津貼計劃及訪問研究學人計劃最後一輪申請，截止申請日期為2015年3月31日。申請結果將於5月上旬公佈。歡迎本院教職員於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載計劃詳情及申請表格。成功獲資助的教職員須於出席國際學術會議後或與訪問學人合作研究後向本院文化交流及研究委員會提交報告。查詢請致電3943 8654或3943 7771與本院陸敏兒女士或黃穎怡女士聯絡。

The final round of application for International Conference Grant and Resident Fellow Schemes 2014-2015 is now open for submission. The closing date will be 31 March 2015. The outcome will be announced in early May. Guidelines and application forms of the schemes can be downloaded at the "Applications and Results" section of the College website. Successful applicants are requested to submit a report to the Committee on Cultural Interchange and Research after attending the international conferences or research collaboration with the resident fellows. For enquiries, please call Ms Amy M Y Luk at 3943 8654, or Ms Wincy W Y Wong at 3943 7771.

### 2014至2015年度學術研討會贊助計劃 Conference Sponsorship Scheme 2014-2015

本院現已公開接受2014至2015年度學術研討會贊助計劃最後一輪申請，截止申請日期為2015年3月27日。申請結果將於5月上旬公佈。

本計劃旨在透過資助各學院及單位的書院教職員主辦學術研討會，提高教職員及學生的學術科研交流，鼓勵推動院內的學術研討風氣。歡迎本院教職員於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載計劃詳情及申請表格。查詢請致電3943 8654或3943 7771與本院陸敏兒女士或黃穎怡女士聯絡。

The final round of application for Conference Sponsorship Scheme 2014-2015 is now open for submission. The closing date will be 27 March 2015. The outcome will be announced in early May.

The main purpose of the scheme is to promote academic exchange activities among students and staff. Through the provision of financial support and sponsorship, the scheme is to encourage the College staff to take the initiative in planning and organising academic conferences. The scheme's guidelines and application form are available at the "Application and Result" section of the College webpage. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Wincy W Y Wong at 3943 7771.